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Heel goed [EEE dank; ewel! Ik deel dit ook even met de ‘woordvoerders mondkapjes’.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn & Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | [EXE

E: @minvws.nl

van: [IEEEDN) IEEE ominvws ol
Datum: donderdag 10 jun. 2021 12:37 PM

Kopie: A.

)

A. @minvws.nl>

Onderwerp: Grafeen in mondkapjes

In de slipstream van

EE
de Volkskrant op zoek naar toevoegingen in mondkapjes die mogelijk gezondheidseffecten

kunnen hebben. Spec e vragen over mondkapjes die grafeen bevatten (grafeen is een stof gebaseerd op koolstof

nanodeeltjes die heel specifieke eigenschappen heeft). Grafeen is echter een relatief nieuwe stof waar nog niet veel over bekend

is. Het RIVM heeft aangeven dat er onvoldoende informatie is om te concluderen dat de stof veilig is en ook om te concluderen

dat de stof onveilig is. Internationaal zijn er toezichthouders die gebruik van de mondkapjes met andere nanomaterialen zoals

zilver uit voorzorg verbieden maar er wordt nog nergens gebruik van grafeen verboden.

De NVWA is door de Volkskrant gebeld met de vraag waarom er niet handhavend wordt opgetreden. De boodschap is vooral dat

er nog onvoldoende bekend is voor handhaving en dat de fabrikant/leverancier verantwoordelijk is voor de veiligheid van het

product. Verder wordt er gewezen op informatie van het RIVM waar twijfels over de veiligheid van de producten worden geuit
(zie hieronder). Mocht je er ook aver benaderd worden zou ik er het volgende over delen:

Producten moeten veilig zijn
Leverancier verantwoordelijk
NVWA houdt toezicht

Nog onvoldoende bekend over grafeen om te bepalen dat het schadelijk/onschadelijk is

Geen klachten bekend bij NVWA
Daarom ziet de NVWA op dit moment onvoldoende basis om op te treden

Overigens is helemaal niet bekend of de wondkapjes var ERE deacerkelik grafeen bevatten.

Er wordt gewerkt aan extra informatie hierover op waarzitwatin.n

Er zijn al contacten tussen woordvoering van de NVWA en de Volkskrant over dit onderwerp, mogelijk komen ze helemaal nooit

bij VWS maar beter safe than sorry...

https ://www.rivm.nl/nanotechnologie/consumentenproducten/Zijn-niet-medische-mondkapjes-met-nanomaterialen-

veilig

Mocht je nog wat willen weten hoor ik het wel.
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